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κ.κ. Υπουργοί, 
 
Στις 3 Σεπτεµβρίου 2013 µε ΚΑΤΕΠΕΙΓΟΝ έγγραφό της, η Ένωση 
Ποδοσφαιρικών Σωµατείων νοµού Σάµου (Ε.Π.Σ.) γνωστοποίησε προς τη 
Περιφερειακή Ενότητα Σάµου(!), τον Αντιπεριφερειάρχη Σάµου(!), τη 
Διεύθυνση Υγείας και Κοινωνικής Μέριµνας της Αντιπεριφέρειας Σάµου, όλα 
τα σωµατεία της Σάµου, της Ικαρίας και των Φούρνων, αλλά και τους διαιτητές 
της Ε.Π.Σ. Σάµου, πως δεν πρόκειται να διεξαχθεί κανένας ποδοσφαιρικός 
αγώνας αν σύµφωνα µε τον Νόµο 4049/2012 Άρθρο 22 παρ. 9 (έχει 
εφαρµογή από τις 23-08-2013/Άρθρο 54) δεν έχουν τις απαιτούµενες άδειες 
διεξαγωγής των αγώνων  από τις αρµόδιες υπηρεσίες. 
 
Κατόπιν αυτού του εγγράφου υπήρξε µια ΘΛΙΒΕΡΗ διαπίστωση που έβαζε 
βόµβα στα θεµέλια του Σαµιακού Αθλητισµού! 
 
Όπως αποκαλύπτει και ο Πολιτευτής Σάµου των ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ 
Γιώργος Γαρυφάλλου: 
 
«Οι αρµόδιες υπηρεσίες δεν µπορούσαν να παραχωρήσουν καµία τέτοια 
άδεια αφού για ΚΑΝΕΝΑ γήπεδο του νοµού Σάµου δεν είχε και δεν έχει τα 
τελευταία χρόνια ΠΟΤΕ εκδοθεί Πολεοδοµική άδεια 
 
Έτσι σύµφωνα µε το άρθρο 56Α του ν. 2725/1999 απαγορεύεται ρητά η 
χρήση των γηπέδων που στερούνται άδειας λειτουργίας, στα οποία δεν 
επιτρέπεται να διεξάγεται κανένας απολύτως αγώνας». 
 
Επί της ουσίας και το πιο σηµαντικό είναι ότι από τις 23/08/2013, δηλαδή τις 
τελευταίες δύο εβδοµάδες, τέθηκαν σε ισχύ οι διατάξεις του νέου νόµου (Ν. 
4049/12), σύµφωνα µε τις οποίες  «ο ιδιοκτήτης ή/και ο χρήστης αθλητικής 
εγκατάστασης που στερείται άδειας λειτουργίας και παραχωρεί ή επιτρέπει τη 
διενέργεια σε αυτή αθλητικής εκδήλωσης τιµωρείται µε ποινή φυλάκισης 
τουλάχιστον τριών (3) µηνών και χρηµατική ποινή τουλάχιστον πενήντα 
χιλιάδων (50.000) ευρώ. Οι ως άνω δε ποινές επιβάλλονται και στον Πρόεδρο 
Αθλητικού Σωµατείου, Α.Α.Ε. ή Τ.Α.Α. που συµµετέχει στην αθλητική 
εκδήλωση». 
 
Όλη αυτή η κατάσταση ανάγκασε την Ε.Π.Σ. Σάµου να αναβάλει ΟΛΟΥΣ τους 
ποδοσφαιρικούς αγώνες που ήταν να πραγµατοποιηθούν το προηγούµενο 



Σαββατοκύριακο και να απαγορεύσει στις οµάδες να χρησιµοποιούν τα 
γήπεδα ακόµη και για προπονήσεις. 
 
Αυτό που δίνει µεγαλύτερες διαστάσεις στο σοβαρότατο αυτό θέµα που έχει 
προκύψει, είναι πως ακόµη και τα κλειστά γήπεδα που διεξάγονται αγώνες 
µπάσκετ, βόλεϊ κ.α., θα πρέπει να κλείσουν οριστικά ακόµη και για 
προπονήσεις. 
 
Με λίγα λόγια ΟΛΟ το αθλητικό στερέωµα 3.000 και πλέον αθλητών στη 
Σάµο την Ικαρία και τους Φούρνους, µένουν ΑΣΤΕΓΟΙ διότι το ίδιο το 
κράτος αναιρεί το κράτος! 
 
Χαρακτηριστικό παράδειγµα είναι πως ακόµη και η στέγη Καλατράβα (ΟΑΚΑ) 
που έλαβε χώρα το µεγαλύτερο αθλητικό γεγονός της χώρας, οι Ολυµπιακοί 
Αγώνες, στερείται της απαραίτητης οικοδοµικής άδειας, που σηµαίνει πως 
είναι παράνοµη. 
 
Το περιβόητο δηλαδή στέγαστρο στο Ολυµπιακό Στάδιο, που στοίχισε ούτε 
λίγο ούτε πολύ, 130 εκατ. ευρώ στους Έλληνες φορολογουµένους είναι… 
αυθαίρετο, αφού δεν πήρε ποτέ την απαραίτητη άδεια αν και έγινε κανονικά! 
 
Κατόπιν τούτων, ερωτάσθε κ.κ. Υπουργοί: 
 
1.Πως θα αντιµετωπίσετε αυτή την απαράδεκτη εξέλιξη που έχει προκύψει 
όπου φέρνει σε αφανισµό όλο το αθλητικό στερέωµα της χώρας µας και 
ιδιαίτερα της Περιφέρειας; 
 
2.Σκοπεύετε να επαναφέρετε την εφαρµογή του προηγούµενου της 23-8-2013 
καθεστώτος µέχρι να δοθεί σωστή και µε σχέδιο λύση;  
 
3.Γιατί µέχρι και σήµερα η Τοπική Αυτοδιοίκηση µέσω των αρµοδίων 
υπηρεσιών της, δεν έχει κάνει τις απαιτούµενες ενέργειες και µε τη µορφή 
ΚΑΤΕΠΕΙΓΟΝΤΟΣ για να λυθεί αυτό το µείζον πρόβληµα; 
 
4.Πώς και µε ποιο τρόπο µέχρι σήµερα διεξάγονταν αθλητικές δραστηριότητες 
σε αθλητικές εγκαταστάσεις όπου φιλοξενούσαν αθλητές και θεατές, αφού δεν 
υπήρχαν οι απαραίτητες οικοδοµικές άδειες; 
 
5.Πώς γινόταν µέχρι σήµερα σε τέτοιες εγκαταστάσεις να γίνονται ακόµη και 
συναυλίες και άλλες δραστηριότητες; 
 
6.Πώς δίνονταν εκατοντάδες εκατοµµύρια ευρώ για έργα από το Ελληνικό 
Δηµόσιο σε εγκαταστάσεις που δεν είχαν τις απαιτούµενες άδειες; 
 
7.Πώς µε τόση ευκολία διαγράφετε τα όνειρα χιλιάδων παιδιών και αθλητών 
στέλνοντάς τους, σε επικίνδυνα µονοπάτια και µε την ίδια ευκολία επιτρέπετε 
την πώληση σε Τούρκους, µαρινών (βλ. Πυθαγόρειο), λιµανιών και 
αεροδροµίων; 
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